



Secretariat

IC/Geneva/4469
15 December 1998

Distribution:

1 copy per staff member: UNOG
1 copy per office: Specialized Agencies

INFORMATION CIRCULAR

Subject: Handbook of permanent missions to the United Nations at Geneva
and other documents issued by the Protocol and Liaison Office

The Protocol and Liaison Service wishes to inform staff members that, for budgetary reasons, the printing and hence distribution of the handbook entitled *Missions permanentes auprès des Nations Unies à Genève* has had to be restricted, in particular for staff members of the United Nations Office at Geneva (UNOG) and the specialized agencies. If absolutely necessary, staff members may obtain the handbook from the two distribution points in the Palais des Nations (room C.111 and door 40).

However, UNOG staff members may consult this handbook via the electronic mail bulletin boards ("cc:Mail, Bulletin Boards, UNOG Common Services"). The current edition is No. 83; the handbook is regularly updated and contains the relevant addresses.

The following lists are also available under the same headings: Senior officials of the United Nations Office, inter-agency bodies, specialized agencies and other bodies at Geneva; Genevan and federal officials, with their addresses; Heads of State, Prime Ministers and Ministers for Foreign Affairs.

Vladimir Petrovsky
Director-General



Secrétariat

IC/Genève/4469
15 décembre 1998

Distribution:

1 exemplaire par fonctionnaire: ONUG
1 exemplaire par bureau: Institutions spécialisées

CIRCULAIRE

Objet: Manuel des missions permanentes auprès des Nations Unies à Genève et autres documents issus par le Service du protocole et de la liaison

Le Service du Protocole et de la liaison informe les fonctionnaires que, pour des raisons budgétaires, l'impression et, par conséquent la distribution, du manuel des *Missions permanentes auprès des Nations Unies à Genève* a dû être restreinte, notamment pour les fonctionnaires de l'Office des Nations Unies à Genève (ONUG) et des institutions spécialisées. En cas d'absolue nécessité, les fonctionnaires peuvent se procurer le manuel auprès des deux points de distribution du Palais des Nations (bureau C.111 et porte 40).

Toutefois, les fonctionnaires de l'ONUG peuvent consulter le manuel dans le bulletin d'affichage du courrier électronique ("cc:Mail, Bulletin Boards, UNOG Common Services"). Outre l'édition no. 83 actuelle, régulièrement mise à jour, chacun y trouvera les adresses correspondantes prêtes à utilisation.

Toujours sous les mêmes rubriques, sont aussi disponibles la liste des *Hauts Fonctionnaires de l'Office des Nations Unies, des organes interorganisations, des institutions spécialisées et autres organes à Genève* celle des *Autorités genevoises et fédérales*, et leurs adresses correspondantes, ainsi que la liste des *Chefs d'État, Premiers Ministres et Ministres des affaires étrangères*.

Le Directeur général
Vladimir Petrovsky